
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde Referat 
mandag den 27.09.2021 

Jyllinge matrikel 
Der er sandwich fra kl. 17:30-18:00 
Møde fra kl. 18:00-20:00 
Indkaldt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Indbudt 

Forældre: Jesper van Vliet Tews, Samuel 
Rütsou, Grethe Fuglsang, Brit Sejersbøl 
Hansen, Kenneth Plejdrup, Benjamin 
Salvad, André Reinhard Fehrn 
 
Medarbejdere: Pernille, Signe 
 
Elever:  
Lauge 8. årgang 
Maria 
 
Eksterne:  
Ledelse: Brian Venneberg, Allan Christian 
Kristensen 
 

Afbud Kenneth Plejdrup 

Møde-
leder 

 Referent  

Punkt Sag Referat 
 

1. 
 
Gennemgang af ref 
 

 

 
2. 

 
Godkendelse af dagsorden 

 

Godkendt 

3. Meddelelser fra elevråd Ingen meddelelser  

4. Tilbagemelding vedr. manglende 
godkendelse af budget, samt evt. 
konsekvenser af et ikke godkendt budget 

Bestyrelsen vil fortsat ikke godkende budgettet, det 
betyder at skolen nu arbejder med dette som et 
administrativt budget, idet bestyrelsen er blevet 
oplyst at det ikke har nogen konsekvenser. 
Skolechefen har haft en drøftelse heraf med 
formanden, der har fastholdt at bestyrelsen ikke vil 
godkende budgettet. 

 
5. 
 

Landsmøde i skole og forældre, valg af 
delegerede. 19-20. nov. på Nyborg Strand 

Vi har mulighed for at deltage med op til 4 
delegerede. 2 bestyrelsesmedlemmer overvejer om 
de kan deltage, tilmelding skal ske senest i morgen. 

6.  Høringssvar til budget 2022. Udvalg 
fremlægger budget samt høringssvar 

Nordskolen er ikke blevet direkte tilgodeset med 
midler, hverken i anlægs- eller driftsbudgettet. Dog 
er der generelt i 2022 ikke den sædvanlige 
”produktivitetsstigning”, hvilket betyder at der i 2022 
ikke skal findes effektiviseringer for 1,5 %.  



 

 

Bestyrelsen har drøftet et oplæg, det endelige 
høringssvar vil kunne ses på kommunens 
hjemmeside. 

7. Tilbagemelding vedr. henvendelse på 
sidste møde vedr. skolens af- og tilgang af 
medarbejdere.  

Svar på spørgsmål fra Bestyrelsen 
 
Bestyrelsen er orienteret omkring linjefagsdækning, 
antal fratrådte medarbejdere, vikarsituationen, 
faglig og trivselsmæssige progression. 

 

Bestyrelsen opfordrer til en bedre kommunikation, 
til forældrene i forhold til hvilke muligheder og 
begrænsninger, der gør sig gældende i forhold til 
besættelse af eksempelvis lærerstillinger.  

8. Skolebestyrelsens årshjul. Udkast 
udarbejdes af skolens ledelse og 
fremlægges på mødet.  

Udkastet til skolebestyrelsens årshjul er fremlagt af 
skolens ledelse. Der er flere elementer der skal 
genbesøges af bestyrelsen i dette bestyrelsesår, og 
derudover enkelte nye elementer. 

9. Skolens ordens/samværsregler Elevrådet og medarbejdergruppen skal involveres. 
Punktet genoptages på næste bestyrelses, 
herunder nedsættelse af udvalg. Ledelsen 
fremskaffer eksempler fra andre skoler. 

 
10. 

 

 
Orientering fra  

 Formand  

 Skoleleder 
o Opstart af specialtilbud 
o Opslåede stillinger 
o Indskrivning til kommende 

0. kl.  
o Orientering om elevplaner 

 Medarbejder 
 

 

Formanden opfordrer til at det overvejes om der 
skal være en kostpolitik, samt hvilke elementer der 
skal indgå heri. 
Forældreråd eksisterer i stort set alle klasser, men 
den rolle der udfyldes er meget forskellig. Det er en 
del af kommunens politik at der skal være 
forældreråd i alle klasser. Sættes på som punkt til 
næste bestyrelsesmøde, hvorledes dette skal 
håndteres. 
Vedr. specialtilbud har vi nu 3 tilbud, disse er 
aldersopdelt og er alle godkendt i forvaltningen. 
Afdelingen ledes af nyansat leder (tiltrådt i 
forbindelse med sommerferie). Der er ansat både 
lærere og pædagoger med specielle kompetencer 
til specialtilbuddet. Vi ansætter fortsat, idet tilbuddet 
forventes udvidet, dels med hjemtagelser fra 
specialtilbud, samt ved tilbud af nye pladser til børn 
både fra Roskilde kommune samt andre kommuner. 
Vi har pt. stillinger opslået til begge afdelinger.  
Der har været afholdt arrangement for kommende 0 
klasses forældre i sidste uge, det er ud til at vil 
skulle etableres fem 0.klasser i det kommende 
skoleår.  
Elevplaner kan fraviges i år, men byrådet anbefaler 
at skolernes ledelse ikke fraviger elevplanerne. Vi 
anvender den mulighed der ligger for dannelse af 
elvplaner i den nye ”skoleportal” der erstatter ”min 
uddannelse”.   
Medarbejderne udtrykker at de er kommet godt i 
gang med det nye skoleår. I denne uge er der 
naturfagsuge for alle elever på begge matrikler.  

11. Evt. Der efterspørges fokus på de pædagogiske tilbud i 
SFO’en, specielt for 3. årgang. 



 

 

Kantinedrift ønskes drøftet som punkt på 
kommende bestyrelsesmøde. 
Kommunens børne- og ungepolitik gennemgås på 
næste bestyrelsesmøde. 

12. Lukket punkt  Drøftelse af forældrehenvendelse 

13. Godkendelse af referat  


